遞交捐款 Payment

集齊贊助人捐款後,把善款連同本表格一併交回本會。如以公司/機構方式參與,請由公司/機構聯絡人統籌收集

Please submit sponsor donations to Baby Kingdom Environmental Protection Education Fund together with this form in one batch. For corporate or organization, the submission should be made in one batch by the contact person of corporate or organization.

付款方法 Payment Method

田於郵奇報名需時,	大曾呼顧梦耷看透過大智網貝的網上即時報名希稅報名	1,以使即时惟祕阁下之中请。
To avoid postal delay	, participants are advised to register via the real-time	online registration platform on the Marathon

website. Participants will receive instant confirmation of registration. | 網上報名及付款 Online Application and Payment link: www.baby-kingdom.org 劃線支票 Crossed Cheque (支票抬頭「親子王國環保教育基金有限公司」) (Payable to "Baby Kingdom Environmental Protection Education Fund Limited")

直接存款 Direct bank-in through

恒生銀行 Hang Seng Bank 210-193-116-001

(請連同銀行存款收據正本寄回本會 Please send the original copy of bank-in slip to our office)

地址:觀塘鴻圖道16號志成工業大廈一樓 Address: 1/F, Houtex Industrial Building, 16 Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon

尔如何得知此活動 ? How Do You Know this Event?

你如何得知此沽動?How Do You Know this Event?						
競子王國網站 BabyKingdom.com	Ⅲ 雜誌 Magazine	上屆參加者 Last Year Participants	活動海報 Event Poster			
活動宣傳單張 Event Pamphlet	Ⅲ 朋友 Friends	□ 家人 Family	學校 School			
其他網站 Other website:						
其他 Other:						

豎明 Disclaimer

本人現參加「親子王國嬰兒車步行籌款2014」,謹此聲明並保證本人會遵守主辦機構所定之活動規則及任何活動安排。倘於是次活動中因 任何原因(包括疏忽)導致死亡、受傷或財物損失,本人將自行承擔一切責任。主辦機構、各贊助機構及支援機構無須對此作出賠償或負上任 何法律責任。本人謹此證明身體狀況良好,並未經由執業醫生確認本人之體能不適合參加此活動。本人願意授權予大會及贊助機構在無須經本 人審查而可永久地在任何地方使用本人的肖像、姓名、聲線及個人資料作為活動籌辦、傳媒及推廣之用(包括相片、錄像及多媒體錄像等)

個人資料〈私隱〉條例: 你所提供的資料只限於本活動報名,以及供本會日後宣傳及推廣用。如不想在日後收到有關之宣傳品,請與本會聯絡。

I, the undersigned, am applying to enter the "Baby Kingdom Baby Charity Walkathon 2014" and its incidental activities (the "Event"). I confirm and agree that I shall comply with all relevant rules and regulations and other arrangements made by the organizer and shall take part in the Event entirely at my own risk. I agree not to hold the organizer, any sponsors and / or supporting Organizations responsible for any accident of whatever kind, resulting in death or injury, and / or for any damage, loss or destruction of personal properties during the course of the Event. I confirm that I am physically fit and sufficiently trained, and have not been otherwise advised by a qualified medical practitioner, to participate in the Event. I also irrevocably grant the organizer and any sponsors the right to photograph me during the Event and have my name, voice, likeness and appearance made into photographs, sound, video or multi-media recordings relating to the Event ("Recording") and to use the Recording in otherwise. I acknowledge and agree that no payment or other compensation shall be payable by the organizer and any sponsors in connection with the Recording or any use thereof

Your personal data is protected under Personal Data (Privacy) Ordinance. Data should only be used for the purposes for which they were collected for the Event and communications only. If you do not want to receive any promotional mailing from Baby Kingdom Environmental Protection Education Fund, please contact us.

参加者僉者	旦期
Participant's signature:	Date:
*未滿18歲之參加者必須由家長或監護人簽署。 Participants aged below 18 must be signed by parents / guardians.	
家長或監護人簽署	家長或監護人姓名
Parent / Guardian's Signature:	Parent / Guardian's Name:

如有任何查詢,歡迎致電 2103 1360 或電郵至 baby walk@baby-kingdom.org 與本會聯絡

Please contact Fundraising Department at 2103 1316 or e-mail to babywalk@baby-kingdom.org for any enquiries

親子王國 Baby Kingdom

嬰兒車步行籌款 **Baby Charity Walkathon**

本會將於本年12月14日(星期日)於尖沙咀海濱長廊舉行第三屆親子王國環保教 育基金 - 「親子王國嬰兒車步行籌款2014」,目的是喚起兒童及家長對環保的關注 及認識,同時亦鼓勵都市人透過運動關注身心靈的健康。是次活動將為本會的環保 4

大會將嘗試再次打破「最多人同一時間推嬰兒車」的健力士世界紀錄。步行路線將 會佈置成環保大道,沿途提供實用的環保小貼士,教導兒童有關環保訊息及小得。



2014年12月14日(星期日)早上

本年將增設 嬰兒車設計大賽,參加者可自行改裝嬰兒車,贏取豐富獎品 冠、亞、季軍(各一名): 六福珠寶「抱抱家庭」系列黃金立體墜飾及獎牌 優異獎 (共十名): 避牌及精美禮品包



期: 2014年12月14日(星期日)

活動時間:上午11時至下午1時

起步禮時間:上午 11 時

集合時間:上午10時30分開始

起步禮地點:尖沙咀星光大道(電影女神旁邊)

線: ①星光大道起點(香港電影金像獎女神銅像)◆

- ②星光大道 ◆ ③尖沙咀海濱花園 ◆
- ④迴旋處(香格理拉酒店對出)折返◆

5星光大道

機構背景資料:

「親子王國環保教育基金」於2008年4月成立,致力 親子教育和支援,深信良好的親子關係能促進孩 子的成長發展和開創美好的將來。為了進一步伸 延這個使命,讓下一代能於健康環境成長,親子 王國環保教育基金希望透過推動環保教育,讓孩 子從小開始關注生態,並從小做起參與保護環境。

查詢熱線:2103 1360

郵: babywalk@baby-kingdom.org

址:九龍觀塘鴻圖道16號志成工業大廈1樓

活動詳情或下載參加表格: www.baby-kingdom.org

* 以上活動詳情為暫定資料,主辦單位有權作最終決定或合適的更改。

















Baby Kingdom





親子王國嬰兒車步行籌款2014報名表格

Baby Kingdom Baby Charity Walkathon 2014 Enrollment Form

請以正楷填寫。請於合適的選項上加上「✓」號。Please fill in with BLOCK letters. Please check the right box.



參加步行 Participate in the Walk



破紀錄嬰兒BB挑戰組 **Babies Record Challenge**



A1組以嬰兒為參加單位,參與嬰兒年齡由0至4歲 Babies aged 0 to 4.

A2組以小童為參加單位,參與小童年齡由5歲或以上 Babies aged 5 or above.

- ●每組参加者的基本籌款額最少為港幣250元。最多可有兩位成人隨行,隨行者費用全免。●参加者必須自攜嬰兒車或改裝嬰兒車(可用環保物料佈置車身)和必須能坐於嬰 兒車上推行一段距離。●若参加者改裝嬰兒車,請於2014年12月05日前,提供改裝嬰兒車設計圖樣,供評審之用。●完成全程之小朋友,均可獲發由《親子王國環保教育基金 》頒贈的證書給参加之小朋友,以證明曾一同嘗試打破「最多人同一時間推嬰兒車」的健力士世界紀錄。• 所有參加者可獲贈禮品一份。• 健力士世界紀錄證書則需待健力 士紀錄之行政程序完成後方可申請約2015年3月)。結果將透過電郵通知各參加者能否成功,有關詳情及最新消息亦會在本會網頁公佈。如能攜手再次打破記錄,參加者 可透過本會申請健力士世界紀錄證書,所需費用連同證書及行政費每位申請者須繳付HK\$400。
- Minimum entry donation for each baby is HK\$250. Maximum 2 adults are allowed to accompany to each baby for free. Must be seated in their own pram / stroller or modified. (Use recyclable material for the decoration of the cart.) • The participant must provide the design graph of pram before 05 December 2014. • Each participant must bring along their own pram / stroller. • Certificate will be awarded to each baby to certify that he/she has attended the event to attempt the Guinness World record "Most People Pushing Prams (Strollers). • All participants will receive a gift pack. • Certificate issued from Baby Kingdom Environment Protection Education Fund will be awarded to babies who finish the Walk. Participants may also apply certificates from Guinness World Record after the official approval of breaking the world record (around March 2014). Cost for applying Guinness World Record certificate is HK\$400 each including administrative charge.

每名嬰兒的基本籌款額 Minimum entry donation for each baby	最少港幣\$ 250 元 Minimum HK\$250
家庭或團體隊伍Family or Group combination	
嬰兒姓名 Participant's Name:(中文) (英文	文)
出生日期 (日/月/年) Date of Birth (DD/MM/YYYY):	
家庭組合 Family Combination	
參與家長/監護人姓名 Parent / Guardian's Name: 1. (為免稅收據人)	2.
隊伍組合 Team Combination	
隊伍名稱 Team Name:	聯絡電話 Telephone No.:
電郵地址 Email Address:	傳真號碼 Fax Number:
地址 Address:	
□ A3 綠星級慈善組Individual Love Green Fun Walk •以個人為參賽單位・每名參加者的基本籌款額為港幣20元。◆年齡不限。◆此組別之參加者不足入士,均可獲發由《親子王國環保教育基金》銀驗的隨書,以示威謝。◆所有參加者可獲贈稿。 •Minimum entry donation for each participant is H/S 200. ◆No age limit. ◆This category will (Strollers). ◆Certificate will be awarded to participant who finished the walkathon. ◆All partic	品一份。 NOT attempt the Guinness World record "Most People Pushing Prams
每名參加者的基本籌款額 Minimum entry donation for each particip	最少港幣\$200元 Minimum HK\$200
參加者姓名 Participant's Name:(中文) (英文	文)
出生日期 (日/月/年) Date of Birth (DD/MM/YYYY):	性別 Sex: □ 男 M □ 女 F
電郵地址 Email Address:	聯絡電話 Telephone No.:
地址 Address:	
家長/監護人聯絡電話 Parent/Guardian's Contact No.:	(如參加者未滿18歲 For participant aged below 18)

捐款支持 Make a Donation

HK\$500

HK\$300

我/我們未能參與是次步行,但樂意捐款支持。I / We cannot join the Walk, but wish to donate.

HK\$1.000

其他 Others: HK\$

詳情見「付款方法」。Please see "Payment Method" section for details.						
為鼓勵大家盡量籌集多點贊助金額,我們特別設有「善心銅人」,「點步成金」及「鑽石慈善家」以鳴 謝籌得滿\$1,000,\$3,000或\$5,000之參加者。另外,我們更設有最具環保創意設計大獎(包括:冠、亞及 季軍),以鼓勵參加者踴躍參與。						
For encouraging more donations, certificate will be award to each participant for donation amount of \$1,000 · \$3,000 or \$5,000. In addition, the most creative pram decoration awards will be awarded to encourage more participation.						
贊助人資料 Sponsor Information						
	贊助人姓名(請用正階) Name of Sponsor (Please use block letter)	贊助金額(港幣\$) Amount Sponsored (HK\$)	如需收據 請加上「✓」號# Please check if receipt is required			
1						
2						
3						
4						
5						
6						
7						
8						
9						
10						
	籌得贊助總額 Total Sponsorship:					
「若表格不敷應用・請自行影印)Please photocopy this form if necessary. # 免税收據只發予捐款港幣100元或以上之贊助人。所有收據將由參加者轉交贊助人。Tax-deductible receipts will only be issued to sponsor						

making a donation of HK\$ 100 or above. All receipt will be forwarded to participants for their distribution to their sponsors.

會否參與嬰兒車設計大賽 □會 □不會

條款:有興趣之參加者,可設計或佈置嬰兒車車身參加活動,並提供嬰兒車設計的相片連同小朋友及監護人姓名,於 2014年12月05日前,電郵到babywalk@baby-kingdom.org,以供評審之用。参加者於活動當日所使用的嬰兒車, 均需與設計圖相同。